
The Online registration for the Winter Program 2020 of the HU German Language Academy (HU GLA) is now open!
We offer German as a foreign language courses (DaF), which are especially suited for international participants who are not enrolled at the Humboldt-Universität zu Berlin. Our winter and summer courses cover German language levels A1.2 to C2 and take place between semesters.
Your students would like to improve their German language skills and immerse themselves deeper in German culture? At the HU German Language Academy (HU GLA), they will experience how language learning and cultural experience become one!
You can find more information about our Winter Program 2020 on our website:
https://www.sprachenzentrum.hu-berlin.de/en/courses-and-registration/hu-gla/
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die Online-Registrierung für das Winterprogramm 2020 der HU German Language Academy (HU GLA) istab sofort freigeschaltet!
Wir bieten Deutschkurse mit dem Schwerpunkt Deutsch als Fremdsprache (DaF) an, die besonders für internationale Teilnehmer geeignet sind, die nicht an der Humboldt-Universität zu Berlin studieren. Unsere Deutschkurse umfassen das Sprachlevel Deutsch A1.2 bis C2 und finden hauptsächlich zwischen den Semestern statt.
Ihre Studierenden möchten Ihr Deutsch verbessern und tiefer in die deutsche Kultur eintauchen? Dann lassen Sie sie mit den Deutschkursen der HU German Language Academy (HU GLA) Spracherwerb und Kulturerlebnis als Einheit erfahren!
Weitere Informationen zu unserem Kursangebot im Winter 2020 finden Sie unter:
https://www.sprachenzentrum.hu-berlin.de/de/kursangebot-und-anmeldung/hu-gla
